
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Да ли је Савјет министара БиХ упознат 

и да ли спроводи било какве активности везано за закључење уговора о изградњи 

хидроелектрана на ријеци Дрини између Владе РС-а и једне стране, односно сад већ 

неколико страних фирми?” 
 


